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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi OVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok intézni a Vidékfejlesztési Minisztériumot vezet ő
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„A Nemzeti Vidékstratégia csúfos kudarcra van ítélve? »

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

2010-ben a kormányváltást követően még azt ígérték, hogy a vidék alkotmányának
készülő Nemzeti Vidékstratégia az Országgy űlés asztalára kerül. Ezt a lépést azóta i s
elmulasztották, pedig rendkívüli fontossággal bírna, hogy az ország nyilvánossága el őtt
beszéljük meg a vidék dolgait, állítsuk fel a kővetkező évtizedeke vonatkozóan a legfontosab b
feladatokat, menetrendet. További érvem az országgyűlési vitához, hogy az eltelt három év
elegendő ahhoz, hogy a NVS időarányos teljesítését is megvitathassuk, lesz űrjük a
tapasztalatokat.

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy miért szégyelli a Kormány a Nemzet i
Vidékstratégiát? A Kormány hogy értékeli önmaga három éves teljesítményét az NV S
tükrében?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013. május 8 .

Tisztelettel :

Magyár Zoltá n
Jobbik
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